

Bestyrelsesmøde

Tirsdag d. 10/6 kl. 17.00 - ca. 19.00

På afd. Vestre - Multisalen

Fremmødte: Jacob, Mie, Bjørn, Amanda, Michael, Mette, Asta, Rasmus, Povl, Nina
 Afbud: Mads, Trine, Louise
 Ordstyrer: Formandskabet

DAGSORDEN:	REFERAT:
1. Godkendelse af referat fra sidste møde (Bilag) 5 min.	Godkendt
2. Nyt fra elevrådet? 5 min.	Der afholdes elevrådsmøde i morgen 11/6-2025 på afd. Søndre. Det var generelt god stemning fra 9. klasse eleverne vedr. sidste skoledag. Der var nogle praktiske ting, som kan justeres – men et ønske om at bruge konceptet med baggrund i evaluering til næste år. De påtales at der er meget varmt i gymnastiksalene på afd. Søndre. Det er varmt at løbe rundt derinde.
3. Trafik omkring skolerne. (Bjørn) - Kort gennemgang af henvendelse 10 min.	Bjørn justerer ift. til trafikken omkring afd. Østre, og sender den afsted.
4. Skoleårets planlægning - Fagfordeling – godkendelse - Ansættelser - Bevægelse i undervisningen – 1. udgave - Struktur for undervisningen – lærerne i klassen 10 min. før uv. Start - drøftelse 30 min.	Toubro: Godkendt. Vestre: Godkendt Østre: Godkendt Søndre: <i>Flere lærere kommer til at undervise både i almen og special. Der fortsættes med bånd.</i> Godkendt. De fleste ansættelser er ved at være på plads – der har været mange kvalificerede ansøgere. Der mangler en stilling som lærer på Søndre og en vejleder på afd. Østre. Det virker til at det vi har fået praktikanter har haft en positiv effekt i forhold til at lokke nye lærere afsted. Bevægelse: Der er lavet et udkast til en beskrivelse samt et udkast til en plakat der vil kunne hænge omkring på afdelingerne. Det er vigtigt at der fastholdes et fokus på bevægelse i løbet af skoledagen. Der aftales at gå videre med beskrivelsen og vurdere løbende i skoleåret. Struktur for undervisningen: P.t. åbnes adgangen til skolen på afd. Østre, 10 min før skolestart. Det fungerer godt p.t. Der opleves at mange elever kommer meget tidligt, for at hygge. Der er mange gode overvejelser i forhold til at det er læreren der tager imod eleverne når de møder ind. P.t. fortsættes samme struktur og man vurderer på afdelingerne hvilke behov for initiativ der er.
5. Ny ledelsesstruktur - Gennemgang - Bemærkninger	Der sker en overgang til en ny ledelsesstruktur i løbet af det næste halve år. Pr. 1. januar, vil der være en ny afdelingsleder der har ansvaret for det administrative personale på tværs. På afd. Vestre vil ledelsen pr. 1. januar bestå af to

10 min.	afdelingsledere. Der vil pr. 1. januar også blive ny struktur i forhold til at der vil være en teknisk service leder på Søren Kanne skolen. Derudover vil der være 4 tekniske servicemedarbejdere. Bestyrelsen synes udkastet er spændende glæder sig til at følge det.
6. Bestyrelsens deltagelse på forældremøder. - Gennemgang af power point - Evt. fordeling af afdelinger og årgange mv. 30 min.	I må gerne sende til Jacob hvis der er forslag til ændringer. Der er et særskilt slides til møderne på 7. årgang i forhold til lejrskole. Der er p.t. ingen aktive principper ift. til indsamling af penge til lejrskole osv. Hjemmesiden skal opdateres i forhold til referater, og evt. mødekalender – så alle kan tilgå Søndre: Mie Vestre: Bjørn (Trine, Mads) Østre: Mie, Rasmus, Povl. Toubro: Nina
7. Skolemad (Povl) - Status 5 min.	Hvis man vil kunne beholde kanpla, vil det være en fordel for alle. Så der arbejdes på at dette kan beholdes. Povl vil kontakte Jacob, snarest i forhold til status.
8. Den gode historie 10 min.	Der var en generel god stemning omkring idrætsdagen på trods af det meget regnfulde vejr. 7. årgang har været i forældrepraktik – det har været nogle gode oplevelser. Der er gang i eksamen på 8. og 9. årgang – med generelt positiv tilgang.
9. Nyt fra skolen 10 min.	Vi nærmer os sommerferien. Og der er mange ting der bliver færdiggjort her op til ferien. Der er på afd. Østre igangsat med at skifte taget på hallen indendørs. Hallen er lukket af fra næste uge, inklusiv parkeringsplads ved SFO og noget af legeplads. I ca. uge 30 vil der forventeligt blive fjernet tagplader. Vi vil kunne forvente det vil give lidt udfordringer med trafikken rundt om Østre.
10. Evt. - 5 min.	Ved kontakt fra journalister henvises de til Bjørn (formand) og eller Nina (næstformand). På afd. Toubro kommer der et politisk budget møde – og derudover en lokalmesse, hvor skolebestyrelsen deltager. Hvis nogen kan hjælpe, vil Nina gerne have understøttelse.

Husk afbud

Punkter til næste møde: Bestyrelsens indsatser

Kommende møder:

Tirsdag d. 10. juni kl. 17.00-19.00, afd. Vestre.